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OPEN BRIEF:  
  
 

Aan de Raad van Bestuur van ZorgSaam,  
  
  
Op 20 augustus jl. heb ik contact gezocht met ZorgSaam en me gericht tot de Raad van 

Bestuur. De reden: ZorgSaam komt regelmatig met negatieve berichten in het nieuws 

(neurologie, oogheelkunde, bezuinigingen enz). Reacties op artikelen geeft ZorgSaam 

nauwelijks en proactief naar buiten treden om te laten zien waar men mee bezig is en 

waar men naar toe wil ontbrak tot dan toe. 
  
Over bovenstaande had ik op 9 juli met diverse mensen gesproken tijdens het 

symposium van ZorgSaam over de samenwerking met het UZ Gent. Op de dag van het 

symposium was ook het afscheid van Rene Smit. Mevrouw Hurkens, de opvolger van 

René Smit, sprak ik op dat symposium jammer genoeg niet. Wel een lid van de Raad van 

Toezicht. 
  
In mijn bericht van 20 augustus jl. heb ik de Raad van Bestuur erop gewezen dat de 

gemeenteraad anderhalf jaar geleden een werkbezoek aan ZorgSaam heeft gebracht. Er 

is toen afgesproken dat de Terneuzense gemeenteraad in de toekomst regelmatig 

bijgepraat zou worden over alle vormen van zorg. Het initiatief voor een nieuwe afspraak 

lag bij ZorgSaam. Van een vervolgafspraak is het nooit gekomen. Ik heb aangegeven dit 

te betreuren en erop gewezen dat er in de maatschappij onrust heerst en dat de politiek, 

maar ook de samenleving buiten de politiek, graag proactief meegenomen wil worden in 

de ontwikkelingen binnen ZorgSaam en haar partners. Op de agenda van een 

vervolgbezoek zou dan ook de Campus Terneuzen besproken kunnen worden en de 

positionering hierin van ZorgSaam. 
Ik deed ook de suggestie het contact met de Terneuzense gemeenteraad uit te breiden 

tot de gezamenlijke gemeenteraden in Zeeuws-Vlaanderen. 
  
Via het bestuurssecretariaat van ZorgSaam kreeg ik op 28 augustus het bericht dat de 

Raad van Bestuur de Terneuzense gemeenteraad graag wil bijpraten en daarvoor een 

uitnodiging zal versturen in het vierde kwartaal van dit jaar. De door mij aangedragen 

onderwerpen komen dan ook aan de orde. 
  
Voor zover ik weet is de afspraak nog niet gemaakt. Is de urgentie van mijn oproep niet 

aangekomen? Een uitnodiging versturen in het vierde kwartaal van dit jaar kan 

betekenen dat er pas in het eerste kwartaal van 2025 een uitnodiging ligt.  
  
Feit is dat ziekenzorg en ouderenzorg in de regio heel erg leeft in alle lagen van de 

bevolking. Feit is ook dat ZorgSaam proactiever zou moeten acteren door de bevolking 

tijdig en goed te informeren. 
  
Met klem doe ik nogmaals het verzoek om op korte termijn tot een gesprek te komen 

met in ieder geval de Terneuzense gemeenteraad en niet te wachten met het versturen 

van de toegezegde uitnodiging. 
Ik hoop dat u de urgentie van deze oproep inziet. 
  
 

 

 



Gezondheidszorg is van ons allen en gaat ons allen zeer aan. Gekozen politici zijn 

vertegenwoordigers van het volk. En dat volk vraagt nu om stappen en duidelijkheid. Om 

deze reden is deze mail openbaar en gaat hij in cc naar alle gemeenteraadsleden van 

Terneuzen en de media. 
  
  
Vriendelijke groet,  
  
Jack Begijn, raadslid/fractievoorzitter CDA Terneuzen. 
  

 
  
jackbegijn@gmail.com 
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